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OBEC Lovinobaila
SNP 356/1, 985 54 Lovinobaia

ZApisnica d.lll20l5
zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dia 25. novembra2015 o 17.00 hod.

Program:

1. Otvorenie
2. Urdenie overovatel'ov z6pisnice
3. Kontrola plnenia uzneseni
4. Spr6va o dinnosti obecnej rady
5. VZN o nakladani s komun6lnymi odpadmi a drobnjmi stavebnlimi odpadmi na tzemi obce

Lovinobaia
6. PHSR obce Lovinobaia na r.2015-2024
1. Sprilva ZS Lovinobaiia o vfsledkoch a podmienkach vychovnovzdel6vacej dinnosti za 5k. r.

201412015
8. N6vrh rozpodtu nar.2016
9. Rozpodtov6 opatrenia d.912015
1 0. Rozpodtov6 opatrenia t,. l0l20l5
I l. Uzernn6 konanie pre stavbu ,,Matersk6 5ko1a"

12. R6zne
13. Diskusia
14. Zdver

Pritomni:
Starosta obce - Ing. Marian Lenhard
Poslanci-Jhn Bal6i, Miroslav Bella,Pavol Gabl'as, Bc. Jozef Ko5idiar, lng. Michal Lenhard, PhDr.
Pavel Midianik PhD. M.A., Du5an Strapko, Jiln Uhrin, Bc. Andrea Valachovii
Hlavna kontrol1rkct obce - Ing. Alexandra Vranov6

Nepritomni:
Poslanci-

K bodu 1/
. Ing. Lenhard, starosta obce - otvorenie zasadnutia o 17.05 hod. a privitanie pritomnych.

K bodu 2/
. Starosta obce - navrh za overovatel'ov - Miroslav Bella, Ing. Michal Lenhard

n|vrh za dlenov n6vrhovei komisie - Bc. Jozef Koiidiar, Bc. Andrea Valachovil
Uzn. d. 9812015 Za:1 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K bodu 3/
. Starosta obce - nebola uloZenii Ziadna floha.
. Bc. Andrea Valachovii - sa informoval ohfadom zbtrania a likvid6cie budovy byva16 ,,Zitka"
. Starosta - bude urgovat'p. Falu5iho aby stavbu odstrSnil.
. OZ berie na vedomie.

Uzn. (,.9912015 Za:1 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

Na OZ sa dostavil poslanec JinBalii

K hodu 4/
. Pavol Gabl'as, z6stupca starostu - inform6cia o zasadnuti OR dria 18. novembra2015.
. OZ berie na vedomie.

rJzn. d.10012015 Za:8 Proti: 0 ZdrZal sa:0
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K bodu l2l
' Starosta obce * poZiadal hlavnir ekon6mku o prednesenie zdznamu d. 312015 o vfsledku

n6slednej kontroly hospod6renia s verejnymi prostriedkami obce v oblasti reprezentadnych
vfdavkov zarok2014

' Ing. Alexandra Vranov6 - informovala o r,ysledku uvedenej kontroly. Kontrolou neboli
zisten6 zavaLne nedostatky, preto nebolo potrebn6 prijimat' opatrenia na odstr6nenie
nedostatkov.

' OZ berie na vedomie, z|znamu € 312015 o vfsledku n6slednej kontroly hospod6renia
s verejnjmi prostriedkami obce v oblasti reprezentadnyfch vydavkov zarok2014
Uzn. (,.10912015

K bodu 9/

Proti: 0 ZdrLal sa'.0

: Starosta - rozpodtovd opatrenie i,.912015
lng. Alexandra Vranov6 - k rozpodtov6mu opatreniu { 912015 uviedla, 2e je to fprava
rozpodtu ZS. le to navySenie beZn;fch prijmov. V bode e, je uvedend nar,y5enie beinych
prijmov obce s dim nesrihlasi, nakolko finandnd prostriedky ZS boti poukilzand v roku 2014
anakol'ko ich obec nevyderpala do konca roka2014, automaticky prech6dzajir do roku 2015
stym, Ze sa musia vyderpat' do konca marca 2015. Takdto primy, ktord prejdrh zroka na rok
musia ist'cez prijmov6 finandn6 oper6cie. Ekon6mka Skoly to zaiiluje vo vlidajoch ZS
OZ schvafuje rozpodtovd opatrenie (,.912015, ktord je sf6ast'ou sripisu uzneseni
Uzn. (,.10512015 Za:8 Proti: 0 ZdrLal sa:0

K bodu 5/
r Starosta obce - k VZN o nakladani s komun6lnymi odpadmi a drobnlfmi stavebnymi

odpadmi na uzemi obce Lovinobafia informoval, Ze do konca ji:na 2016 je potrebnd prijat'
nov6 VZN, ktord bude v sflade s novym z5konom o odpadoch. Uveden6 VZN je potrebn6
prispdsobit'na podmienky obce Lovinobaiia. Ak obdan prinesie drobny stavebny odpad, obec
je povinn6 tento prevziat' a zlikvidovat' od 01.01 .2016.

' OZ berie na vedomie n6vrh VZN d. 12015 o nakladani s komun6lnymi odpadmi a drobnymi
stavebnymi odpadmi nauzemi obce Lovinobafia
Uzn. t,. 10112015 Za:7 Proti: 0 ZdrLal sa: 1

Na OZ sa dostavil poslanec Duian Strapko

K bodu 6/

' Starosta-N6vrhPHSRobceLovinobafianar.2015-2024. Jeto l50stranovlidokument,
kto{i bol spracovany podl'a poZiadaviek obdanov a potrieb obce Lovinobafia na zitklade
dotaznikov6ho prieskurnu. Je tam uvedend zamerne do najviac veci, do by sme chceli
v budircnosti v obci robit', nakol'ko ak to tam nebude uveden6, nebudeme sa m6ct'uch6dzat'o
r6zne Struktur5lne fondy pri realizircii proj ektov.

' PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A. - uviedol, Ze si cel6 PHSR predital azarazilo ho dost'
nepresnosti a nejasnosti v frvodnej dasti cez prvir zmienku o obci, alebo vyznamn6 osobnosti
obce. Uviedol, Ze PHSR doplni textovri dast'na zitklade historickjch faktov.

. Starosta - po doplneni sa m6Ze PHSR schv6lit'na budfcom OZ.

. OZ nehlasovalo sa bude sa hlasovat' po doplneni textovej dasti
Uzn. (,.10212015

K bodu 7/

' Starosta - poLiadal riaditelku ZS o prednesenie spr5:va ZS Lovinobaila o vysledkoch
a podmienkach vycliovnovzdel6vacej dinnosti za 5k. r. 201412015

. RNDr. Katarina Golianov6 - predniesla spr6vu ZS Lovinobafla o vysledkoch a podmienkach
vfchovnovzdel6vacej dinnosti za 5k. r. 201412015

. OZ schval'uje spr6vu ZS Lovinobaia o rlisledkoch a podmienkach vychovnovzdel6vacej
dinnosti za 5k. r. 201412015
Uzn. (," 10312015 Za:9 Proti: 0

Za:8
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bodu 8/
r Starosta - n6vrh rozpodtu obce na rok 2016 predniesol n6vrh rozpodtu obce na rok 2016

vzmysle priloZen6ho n6vrhu, uviedol, Ze je to len prvotnyi n6vrh rozpodtu aje ho moZnd eSte
doplnit' od'alSie n6vrhy apoLiadavky apo doplneni bude predloLeny na chv6lenie OZ
v mesiaci December 2015.

' PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A., sa informoval ohl'ade vy5ky sumy za rekon5trukciu
chodnikov a kultrirnych akcii.

' Jdn Uhrin - uviedol, Ze qi5ka finandn6ho prispevku je uvedendho v n6vrhu rozpodtu je na
vietky kultfrne akcie obce Lovinobaf,a.

. OZ berie na vedomie n6vrh rozpodtu na r.2016

. Uzn" (,.10412015 Za:9 Proti: 0 ZdrLal sa 0

bodu 10/

' Starosta - k dasti rozpodtovdho opatrenia il 1012015 - k potrebe odkripenia pozemku p. d.

CKN 10i 10 pri dome sluZieb - uviedol o parcelu o vlimere 59 m', ktorii sa nachddza po pravej
strane schodiska domu sluZieb smerom k pamiitniku.

' J6n Uhrin - uviedol, Ze sme sa dohodli na odkfipeni len pozemku p. d. 10116 za domom
a informoval di p. Alberti sirhlasil s predajom len uvedenej parcely.

r Starosta - 6no srihlasil s predajom pozemku p. d. l0/16 za cenu 12,00,- eur za m' a ponfkol,
Le je na predaj aj pozemok na parcele 10/10 vo vymere 59 m' za uvedenf cenu.

. OZ nechval'uje odkirpenie pozemku vk. ri. Lovinobaria, evidov. na LV d. 615, d. p. 10/10
rog. ,,C", zastavand plochy a n6dvoria o vymere 59 m2, za cenu dohodou 12,00,-eur za m2

. Uzn. t,.10612015 Za:z Proti:1 ZdrZal sa:O

' Starosta - rozpodtovd opatrenie (,. 1012015 - ktor6 je sfdast'ou sripisu uzneseni:
a) Presun finandnych prostriedkov vo vyike 6036,00,- eur z programu cesty 2.1 zpoloLky

KZ 41717 Rekonltrukcie amoderniz6cie do programu 1.2 Spr6va obce na poloZku KZ
41711 Ndkup pozemkov (pozemok LV d. 615, d. p. 10116 ovymere 503 m'?za cenu
12,001 m2) -kapitdlovd vydavky
Za:6 Proti:2 ZdrLal sa: 1

b) Presun finandnych prostriedkov vo vy5ke 2500,00,- eur zprogramu cesty 2.1 zpoloLky
KZ 41717 RekonStrukcie a modernizScie na program 4.2 Zdkladn5 Skola na poloZku KZ
41 711 Rekon5trukcie a modemiz6cie (pristre5ok nad logiu v priestoroch pavil6nu A - vid'
Ziadost' ZS) _kapitillovd qfdavky

c) Za:9 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

' OZ schval'uje rozpodtov6 opatrenie 1012015, ktord je sridast'ou sripisu uzneseni
. Uzn. d. 108/2015

K bodu 12l

' Starosta obce - k Ziadosti Duiana Smida o prenrijom pozemku o dodatodnir legalizriciu
drobnlch stavieb uviedol. Uviedol, Ze na obecnej rade sa dohodlo, Ze to p6jde preverit'
stavebn6 komisia, posfidi sa to a podl'a toho sa d'alej rozhodne, do sa s uvedenymi diernymi
stavbami ktord sri postaven6 na obecnom pozemku bude robit'. V sridasnej dobe sf je
rozhodnut6 len o legalizicii gar62i na ktory je urobenii geometricky pl6n.

. OZ berie na vedomie. Ziadost' Du5ana Smida o prenSjom pozemku o dodatodnir legaliz6ciu
drobnlfch stavieb uviedol.

. Uzn. (,.10712015 Za:9 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

Starosta * kDodatku (,.2 kVieobecne ziwazndmu nariadeniu (,. 112012 opoplatku za

komun6lne odpady a drobn6 stavebn6 odpady uviedol, Le doteraz ked' si obdan obce zaplatil
za zber komun6lneho odpadu bolo v tom zahrnut6 a-i likvid5cia drobn6ho stavebndho odpadu
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v mnoZstve 1 m3 na rok a osobu. Norry zirkon o odpadoch uk1ad6, Ze obec je povim6 zaviest'

mnoZstvovy zbernadrobnystavebnyodpad tiei.ajpoplatok zajeho likvidSciu,ktorf sabude

vypl6cat' v pokladni OU po jeho zvifieni a odovzdani na miesto obcou urdend a za podmienok

uilenych ot.ou. Toto vSetko sa urdi vo VZN. Ak niekto dovezie odpad pred fdinnost'ou

novdho VZN bude sa postupovat'podl'a star6ho VZN. Je potrebn6, aby obdania separovali

odpad.
Miroslav Bella - sa informoval ako to bude s likvid6ciou pneumatik.

Starosta - od 01 .06.2016.|e ojazden6 pneumatiky povinny zobrat kaLdy vyroba alebo

predajca.
Bc. Andrea Valachov6 - sa infotmovala, di bude na obci zberny dvor'

Starosta - na obci bude len miesto na to urden6

OZ schval'uie Dodatok (,. 2 k V5eobecne zdvaznlmu nariadenit t,. 112012 o poplatku za

komun6lne odpady a drobnd stavebn6 odpady
. Uzn. d. 1 I 0/2015 Za:9 Proti: 0 ZdrLal sa:0

K bodu I1l
. Starosta - Uzemn6 konanie pre stavbu,,Matersk6 Skola". Od roku 2012 prebehli r6zne

diskusie v mesiaci august priSli na OZ rodidia, deti navitevujircich MS a priatelia 5k6lky, kde

sa dohodlo, akjrn sp6sobom sa bude rie5it' uvedeny prob16m. Vyberala sa lokalita, kde sa

postavi nova MS. Na z6klade, Ze obec je vlastnikom pozemkov v Skolskom are6ly, ktor6 sir

v zmysle rizemn6ho pl6nu schviilen6ho v roku 2006 urdend ako H8. Dalej predital odvolanie

[rdastnikov konania, Ltor6 je prilohou uznesenia. Od roku 2012 prebieha diskusia oqfstavbe

novej materskej skoly, p.ifoln zo strany frdastnikov konania nebol z6ujem informovat' sa

o vystavbu materskej Skoly, pridom konania OZ aj s prisluinym programom s[r vyhlasovand

verejne na tabuliach, .orhluro* alebo na intemetovej str6nke obce. O tom di je projekt

ekonomicky vyhodny prebehli diskusie. Je ekonomicky vyhodnejiie stavat'na pozemku obce

ako kupovat' cudzi majetok. Bola vypracovan6 Sttidia, projektov6 dokument6cia. TieZ bolo

za(ate fzemn6 konanie o ktorom boli tdastnici konania upovedomeni a mohli sa k nemu

vyjadrit', do neurobili, ale podkali na vydanie rozhodnutia o fzemnom konani, vodi ktor6mu

ptiali odvolanie. Na z5klade uveden6ho rozhodnutie eite nie je pr6voplatn6. Celit

dokument6cia bola postrlpen6 na stavebny [rrad adnesn6ho df,a 25.11.2015 bola ridastnikom

konania zaslana vyzva, aby svoje pripomienky k frzemn6mu konaniu zasielali na stavebny

[rrad.
pred vykonanim projektovej dokumentricie bolo vykonand geodetick6 zameranie pri ktorom sa

zistilo, Ze fidastnici konuniu neopr6vnene uZivajri pozemky obce a postavili si tam ploty.

Stavebny irrad odporudil aja to odporfidam poslancom OZ, aby starostu obce poverili

vykonanim geodetick6h o zamerania a qtydenia hranice pozemku obce, pridom je to parcela

typu,,C".
V-mesiaci janu6r 2015 mh by vyhlSsen| vyzva na vystavbu MS oktorir sa obec chcela

uchitdzaf o Struktur6lne fondy, p.ido* ak na zitklade odvolania fidastnikov konania nebude

vydan6 stavebn6 povolenie, nebudeme sa m6ct'o derpanie zo Struktur6lnych fondov uch6dzat'

a bude nnarend vystavba novej MS.

balej otvoril diskusiu

. J6n Fandi - k neopr6vnen6mu uZivaniu pozemkov majetku obce irdastnikmi konania uviedol,

Ze za p6sobenia riaditel'a Skoly p.Mhzora, patrili pozernky byval6rru slovenskdmu Stiitu ana

z{tklade ich Ziadosti im Skolstvo umoZnilo uZivanie predmetnlich pozemkov Skolskej zirhrady.

TieZ uviedol, Ze Ustava SR umoZiiuje obdanom sa odvolat' na nadriaden6 org6ny di sa to

niekomu p6di, alebo nie. balej sazadalvy'jadrovat'k predaji pozemkov v strede obce.

. phDr. pavel Midianik PhD" M.A., - upozornil p. Fandiho, Ze moment6lne sa vedie diskusia

o vystavbe novej MS.
. J6n Fandi - uviedol, Le na zftkladoch teraj5ej budory MS sa poditalo postavenie novej MS

a treba zohfadnit', di stavanie novej MS vo svahu je naozaj potrebnd.
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. PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A., - uviedol, Le ako uviedol starosta obce od roku 2012 sa

diskutoval o vistavbe novej MS, takZe to nie je nov6 vec, ktor5 sa realizuje v zrychlenom

konani. On a e5te dvaja poslanci boli za v5i'stavbu novej budo\y MS na starom mieste.

UvaZovalo sa aj o jej umiestneni v strede obce, stavat'5k6lku poschodovf pod cestou oproti

teraj5ej SkOlke. Nakoniec sa dohodlo, Ze sa postavi nov6 MS na novom mieste a starosta

logicky povedal, Le by to bolo najvyhodnej5ie v Skolskom arealy, kde s[ pl6novan6 aj in6

Skolsk6 zariadenia. Pri qistavbe novej Skdlky na p6vodnom mieste bol najviid5i probl6m do s

umiestnenim deti. Odmietla to riaditelka MS, hygiena.
. Starosta uviedol - nech sa p. Fandi ide pozriet'na,,tie Speci6lne" z6.klady, terajSej 5k61ky TieZ

si nezoberie na zodpovednost' postavenie murovanej MS na terajSich pl6vajricich z5kladoch.
. Alena Salajov6 - k neopr6vnen6mu uZivaniu pozemkov uviedla, Ze nik nechce uZivat' to do

mu nepatri. Uviedla, Le ako vlastnici pozemkov, ked'v roku 2012 prebiehala diskusia mali byt'

ako prvi pisomne vyzvani a obozn6meni, do sa pl6nuje sfavat'v tesnej blizkosti ich pozemkov.

Je tu iste verejny zinjem a v5etci chceme mat' novir MS, lebo td stard urdite z hygienicklich

vlastnosti neryhovuje, lepen5 kon5trukcia ,formaldehyd a pod" ?aujimalo by ju akym

sp6sobom prebehlo vyberov6 konanie a do bude so stavbou starej MS. Touto vystavbou bude

vyznamne naruieny ich doterajii sp6sob Livota.
. Starosta- obudove starej MS rozhodne OZpo tom, ked'sa rozhodne o vystavbe novej MS.

Na projekt bola vypracovan6 Stirdia ktorfr vypracoval Ing. Machava z Kalinova, potom

prebehla srit'aZ na projektanta ktor6 trvala asi tri mesiace a vyhraj ju Ing. Machava a bol

spracovany projekt. Obec mu zadala geodetick6 zameranie, geologickli prieskum a in6 veci,

ktor6 pre spraclvanie projektovej dokumentrlcie potreboval. Dalej vydal vyjadrenie za obec,

Ze umiestnenie stavby je v sflade s fizemnym pl5nom.
. RNDr. Katarina Golianov6 - potvrdila, Le nieje moZn6 spolodne umiestnit' do budovy ZS a.i

MS. Ak sa prerne5k6 zverejnen6 vyzva, tak obec strati viac rokov abude sa v5etko musiet'

prerobit' a zas to bude st6t' finandn6 prostriedky.
. Pavol Gabl'as - sa opy.tal [rdastnikov konania z ak6ho d6vodu nes[rhlasia s vystavbou r"rovej

MS v Skolsk ej zithrad,e a mysli si, Ze to o strate pozemkov a vystavbe cesty, lebo novri Skdlka

m6 byt' postaven6 asi 100m od pdvodnej.
. Milan Janito - uviedol, Ze z ekonomickfch d6vodov, nakol'ko sa tarn bude musiet' zaviest',

voda, plyn, elektrika a postavit' cesta. Poslanci majfi zastupovat' z6ujmy obdanov a nie ist'

proti nim.
. Alena Sedl6dekovrl - uviedla, Ze sa nespr6vne rozhodlo o lokalite a vystavbe novej MS,

nakolko aj v zime sa bude dostat' k US bude obrovs\i probl6m. Are6l teraj5ej MS je pekn!,

udrLiavany amrzi ju, predo sa nerobi rekon5trukcia p6vodnej 5k6lky. Spytala sa predo

k uvedenej problematike nebolo zvoland verejnd zhromaZdenie nielen v r5mci obecn6ho

zastupitel'itva priamo dotknuti obdania mali byt' o zilmere stavby MS informovani.
. J6n Uhrin - uviedol, Ze ho mrzi, Le takito probldm nastal aje potrebn6 ho vyrie5it'

k spokojnosti oboch str6n. Ako jeden zhlavnych d6vodov to, ie obec nem6 finandne

prostriedky na postavenie novej MS z vlastnych zdrojov a musi sa uch6dzat' o r6zne

Strukturiilne fondy, pridom pri rekon5trukcii by bolo moZn6 ziskat'finandn6 prostriedky len na

roz5irenie kapacity 5k6lky.
. Pavol Gabl'as - m6 tak6 inform6cie, Ze irdastnici konania vedeli, Le uLivaji pozemok obce na

do boli upozomeny byvalym riaditel'om Skoly p. M6zorom anie,Le im ho Skolstvo umoZnilo

uZivaf . Uviedol, Ze potrebnd n6jst'kompromis.
. Starosta - nie si vedomy poruSenia zitkona apodkS sa na vyjadrenie Krajsk6ho stavebn6ho

riradu. balej uviedol, Ze pre obec vydrZanie p6dy neplati, lebo omajetku obce rozhodujri

poslanci.
. J6n Salaj - je dobr6, Ze sa na OZ konzultujf vzniknut6 veci v takom stave v akom sa

nachddzaji. Po vystavbe MS sa nechalo okolo vela neporiadku aon, p. Fandi ap. Barcaj to

dali v$etko do poriadku. Nechce aby vznikol dojem po tomto zastupitel'stve, aby sa

rozpravalo, Ze bojujf zapozemky. Sri to majetky obce, ktor6 este nie sf geodeticky v1'tyden6.

Udastnici ionunia-ri" sir proti vystavbe materskej 5koly, pretoLe ak bude MS dokonale

vystaven6 z kvalitn6ho p6lendho materi5lu, bude aj zdrav5ia. Jedno treba dodrlat pri vystavbe

preloZenie plotu a uzavretie stavebn6ho pozemku, pridom dopravu materi6lu pri vystavbe je

potrebn6 zabezpedit okolo ag6to.v:i hlj ako to bolo pri vystavbe multifunkdn6ho ihriska' Ked'
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bude MS postaven6 bude 5t'astny achcel by stoho doLit. Zd6raznil, Le sa malo s obdanmi

o vystavbe Skdlky komunikovat' sk6r.
. J6n Fandi - v minulom obdobi za jeho funkdndho obdobia bol vypracovany projekt na

vybudovanie a rekon5trukciu budovy starej materskej Skoly pri cintorine, ale pri5la neZn6

revolircia a cely projekt pred dokondenim bol zastaveny, nakol'ko odbor Skolstva nemal

finandn6 prostriedky. A nakoniec sa rozhodlo, Le tam budf soci6lne b)ty.
. Milan Jan5to - treba pochvSlit' ako sa urobil poriadok v itvrti L M6ja , ako sa tam

vyasfaltovali cesta, ale uviedol Ze na ul. B. S. Timravy po ktorej sa zvaLa drevo, tak je tarn

zitkladny asfalt, kde vidiet'miestami zem.
. Starosta - vie o zlom stave cesty na ul. B. S. Timravy ale najhor5i stav bol na Ul. Mierov6,

kde sa poloZil novy asfalt.
, Pavol Gabl'as - je tarn potrebn6 celkov6 rekon5trukcia aj s chodnikmi a uZ sa stym

s poslancamt zaoberal.
balej uviedol, Ze ked' ridastnfci konania na zitklade uvedenych skutodnosti, kol'ko pr6ce a

finandnych prostriedkov sa vynaloZilo na pripravu vystavby novej MS a z hl'adiska urychlenia
konania, nakol'ko odvolanim predlZi lehota na vydanie stavebn6ho povolenia navrhol

fdastnikom konania, aby odvolanie vzali spiit'. Sme poslanci, ktori sir voleni obdanmi obce,

tak treba n6jst' kornpromis medzi poZiadavkami obce a poZiadavkami ridastnikov konania. Plot

pri qfstavbe sa moZno bude treba v niektorych miestach zobrat, ale len v tej nevyhnutnej

miere.
a.l OZ berie na vedomie
Spr6va starostu obce k predmetn6mu konaniu, ked' bolo lydan6 ftzemn6 rozhodnutie pre

stavbu" Matersk6 5kola Lovinobafia", vodi ktor6mu bolo podan6 odvolanie tidastnikmi

konania, ktori byvajri na ulici B. S. Timravy. Odvolanie je prilohou uznesenia.

A.l i.iada starostu obce
O zabezpedenie vytlidenia hranice pozemku v majetku obce geodetom, nakol'ko je zrejm6

zpredprojektovdho zamerania stavby, Ze frdastnici fzemn6ho konania, ktori podali odvolanie

uLivajt pozemok - Skolsky are6l v majetku obce neoprSvnene bez vedomia obce.
. IIzn. (,. 11112015 Za:9 Proti: 0 ZdrLal sa:0

. Starosta - ukondenie zasadnutia obecndho zastupitel'stva o 20:49 hod.

V Lovinobani diia 27 .11.2015

Zapisal: Pavol Gabl'as

Overovatelia: Miroslav Bella

Ing. Michal Lenhard

,""vT"rji;,:'"\

Ing. Marian Lenhard, starosta obce
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